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"Bolesťou unavený, tíško zaspal. Ako ticho žil,
tak tíško odišiel, ako keď zhasne sviečka...
Skromný v živote, ale veľký v láske a dobrote!
Prosil Pána Boha, aby prišla tá chvíľa, keď sa
choroba nedala zastaviť... Zanechal všetkých,
ktorých mal rád, odišiel, no predsa je s nami..."

S hlbokým zármutkom oznamujeme, že
25.6.2010 nás navždy opustil náš milovaný

manžel, ocko, starký a prastarký JÁN MÄSIAR zo Záhoriec, vo
veku 84 rokov. Ďakujeme všetkým príbuzným, priateľom a zná−
mym za prejavy sústrasti a kvetinové dary. Naše poďakovanie
patrí aj všetkým lekárom a sestrám na geriatrickom oddelení a
LDCH oddelení vo VšNsP, n.o., vo V. Krtíši za liečbu, opateru a
pekný ľudský prístup.                                 Smútiaca rodina.

SMÚTOČNÉ OZNÁMENIA

"Štíhle brezy, mocné duby, osudný hrab, mĺk−
va skala. Ja som Ťa tak hora ľúbil, až si si ma
vzala."

Dňa 7.7.2010 si pripomenieme 15.výročie
od tragickej smrti nášho milovaného 

PAVLA POHANKU z Veľkého Lomu − hájenky. 
S láskou a úctou spomínajú: manželka, dcéry

s rodinami. Ďakujeme všetkým, 
ktorí spomínajú spolu s nami. 

"Odišla si tíško z nášho života, ale krásne
spomienky a večná láska v nás stále ostávajú,
pretože ten, kto žije v našich srdciach, nikdy
neumiera."

Štvrtého júla uplynul rok od chvíle, kedy
nás po ťažkej chorobe a veľmi mladá opustila 

NINKA SKUBEŇOVÁ z Veľkého Krtíša. 
S láskou spomínajú: rodičia, dcéra Vaneska,

brat Jaroslav, sestra Petra s rodinou
a všetci priatelia a známi.

"Prečo bol osud taký krutý a nedoprial Vám žiť?
Prečo ste nás museli rodičia navždy opustiť? 

Odišli ste a v srdci bolesť zanechali, tak rýchlo sme to nečakali.
Slza nám steká po líci, zabudnúť sa nedá. Aj keď hľadíte mam−
ka, ocko na nás z neba. Čas plynie ako tichej rieky prúd, kto

Vás mal rád, nevie zabudnúť."
Dňa 7.júla si pripomenieme 5.výročie úmrtia našej milovanej

MARTY MIKLYANOVEJ
a 31.augusta uplynie 5 rokov, 

kedy sme sa navždy rozlúčili s našim drahým 
JOZEFOM MIKLYANOM z Bušiniec. 

S láskou spomínajú: syn Jozef, dcéra Marta 
s Alexandrom a ostatná rodina.

Štyri roky uplynuli 2.7.2010 
od úmrtia pani 

MARIENKY BELAŠIČOVEJ. 
Kto ste ju poznali a mali radi, 

venujte jej s nami tichú spomienku.
Smútiaca rodina.

SPOMIENKY

SPOMIENKA

"Mal nás všetkých rád a chcel ešte veľmi žiť,
ale prišla tá chvíľa, keď musel do večnosti ísť.
Nechajme ho tíško spať, čo bolo súdené, mu−
selo sa stať. Nech jeho telo v rodnej hrude v
pokojnom spánku odpočíva, v pamäti našej
žiariť bude, pamiatka jeho stále živá."

S hlbokým zármutkom oznamujeme, že nás
25.6.2010 opustil vo veku 84 rokov náš milo−
vaný otec, starký, svokor a prastarký
LADISLAV TÓTH z Olovár. Spomienku na

spolu prežité chvíle si navždy zachováme.      Smútiaca rodina.
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CHCETE ZÍSKAŤ MATURITU ?
Stredná odborná škola v Želovciach 
ponúka možnosť externého štúdia 

od septembra 2010 
v študijnom odbore 

ZÁHRADNÍCTVO - SADOVNÍCKA 
A KRAJINÁRSKA TVORBA 

s nástupom do 2. roč. pre absolventov 
učebných a študijných odborov. 

Absolventi študijných odborov študujú 
len odborné predmety. 

Záujemci sa môžu prihlásiť do 20. júla 2010.
Bližšie informácie: tel. č. 047/4893281, 

0907484692, 0908576531, www.soszelovce.sk

Kúpalisko KRTKO (názov z viace−
rých návrhov vybrali občania), ma−
lo byť slávnostne otvorené už 2.7.
Nepriaznivé počasie v jarných me−
siacoch však zapríčinilo určitý sklz.
Ako povedal primátor, kúpalisko
bude otvorené približne 3 týždne
potom, čo pracovníci osadia po−
slednú časť trávnika. Kedy to bu−
de, záleží aj na počasí, ale už túto
letnú sezónu by malo byť v pre−
vádzke. 
Poslanci i vedenie Mesta sa stre−

tli pri vstupnej budove a po pre−
hliadke filtračného i kúpacieho ba−
zéna a už nainštalovaných tech−
nických zariadení, zasadli k roko−
vaniu na móle. 

ZÁVEREČNÝ ÚČET
SO SCHODKOM

Po schválení návrhovej komisie i
overovateľov zápisnice schválili
poslanci aj záverečný účet Mesta
za rok 2009, ktorý predložil pred−
nosta MsÚ Ing. Roman Wagner.
Bežný rozpočet je prebytkový +
329.087 �. Kapitálový rozpočet je
schodkový − 2.169.776 eur.
Celkový schodok je vykrytý z pre−

bytku bežného rozpočtu a z príj−
mov finančných operácií. 
Účtovníctvo bolo preverené i od−
borným auditom a nebolo zistené
žiadne porušenie zákona. Niekoľ−
ko pripomienok k záverečnému
účtu mal RNDr. Igor Boreš. Okrem
iného ho zarazilo aj to, prečo Pod−
nik verejnoprospešných služieb
(PVPS) nemal vyšší zisk. Ako po−
vedal Ing. D. Surkoš PVPS bol
zriadený hlavne pre potreby mesta
(údržba verejnej zelene a pod.) a
až potom môže robiť ďalšie podni−
kateľské aktivity. Preto je skôr po−
tešujúce, že okrem príjmov z Mes−
ta vykazuje aj ďalšie zisky. 

Ako v závere jednania k tomuto
bodu povedal primátor V. Krtíš, po−
dobne ako všetky obce a mesta na
Slovensku,  pocítil výpadok podie−
lových daní. Hlavne v jarných me−
siacoch tohto roku. Aj vzhľadom
na to, že v minulých rokoch Mesto
ušetrilo, nie je to až natoľko citeľné
ako v menších obciach. 
Ing. D. Surkoš : "Netreba sa báť,
že učitelia nebudú mať na vý−
platy, alebo že to ohrozí finan−
covanie potrieb Mesta."  

Poslanci záverečný účet Mesta za
rok 2009 schválili. 

MAFÍK I SAHIB SA
ROZŠIRUJÚ

Podobne súhlasili aj so zriaďova−
cou listinou Mestského kultúrneho
strediska ako príspevkovej organi−
zácie, čím ju dali do súladu s no−
vými legislatívnymi pravidlami.
Podľa predložených návrhov vedú−
cej odboru výstavby a životného
prostredia Ing. Danky Mojžišovej,
ktoré odobrila aj komisia MsZ pre
výstavbu, poslanci odsúhlasili pre−
vod majetku. Iba pri predaji časti
pozemkov na amfiteátri súhlasili
poslanci s pozmeňujúcom návr−

hom RNDr. I. Boreša a ním navr−
hovanou cenou 23,60 eur/m2. 
V závere rokovania poslanci od−

súhlasili vzor na podávanie sťaž−
nosti na mestský úrad i s plánom
činnosti hlavného kontrolóra na 2.
polrok roku 2010.   

Netradičné jednanie tohto MsZ
malo aj netradičný záver, keď po
skončení zasadnutia pozval všet−
kých na malé občerstvenie, ktoré
pripravili v priestoroch novo budo−
vaných bufetov biokúpaliska. Na
ďalšom zasadnutí MsZ sa poslan−
ci stretnú až po skončení letných
prázdnin v septembri tohto roka.

−P. GAŠPAROVIČ− 

Veľkokrtíšania plniaci si svoje povinnosti načas sú aj v tom ro−
ku zvýhodnení. Opäť môžu na Mestskom úrade požiadať o Kar−
tu Mesta, ktorá im počas celého roka poskytuje rôzne zľavy a
výhody. Okrem tých minuloročných, ako boli 50%tné zľavy na
vstup do Krytej plavárne, či hodinový prenájom Multifunkčného
ihriska, bezplatný vstup na detské ihrisko PERMONÍK, na po−
dujatia Vinobranie aj Športovec roka, tento rok pribudla ďalšia
výhoda. A to zľavnené vstupné na novovybudované bio−kúpa−
lisko, ktorého mesto výstavbu realizuje pri Krytej plavárni. Otvo−
riť by sa malo v priebehu niekoľkých týždňov. Na jeho slávnost−
né otvorenie s bohatým programom, budú mať Veľkokrtíšania s
Kartou mesta vstup zdarma. Mesto chce opäť Kartou Mesta po−
ďakovať a zachovať jej myšlienku, ktorá je jednoduchá. Prehĺbiť
vzťah občana k svojmu mestu, nakoľko mestu je tu pre svojich
občanov, ale aj občan pre svoje mesto.                                 

− ERIKA ĽAVČOKOVÁ−

Bližšie informácie nájdete na   Bl ižšie informácie nájdete na   
"  www.vucbb.sk −  výberové konanie",   "  www.vucbb.sk −  výberové konanie",   

alebo  na nástenke v  DD a DSS Veľký Krtíš,alebo  na nástenke v  DD a DSS Veľký Krtíš,
ul .  Škultétyho č.  329ul.  Škultétyho č.  329

POSLANCI  ROKOVALI NA KÚPALISKU
Netradičné miesto i priebeh malo zasadnutie posledného Mest−

ského zastupiteľstva (MsZ) vo V. Krtíši  pred letnými školskými
prázdninami. Primátor Ing. Dalibor Surkoš zvolal 19 zasadnutie toh−
to mestského zastupiteľstva do areálu budúceho plážového kúpa−
liska v pondelok 28.6. Toto prvé biokúpalisko svojho druhu na Slo−
vensku v hodnote 1.278.000 � buduje Mesto z vlastných zdrojov.

O zaujímavostiach a vymoženostiach kúpaliska informoval poslancov
Ing. D. Surkoš priamo pri jeho hladine.

Na rokovaní MsZ pri vode bolo aj veselo zľava : poslanci  RNDr. Igor Boreš a
Ing. Stanislav Mojžiš, prednosta MsÚ  Ing. Roman Wagner, primátor Ing. Dali−
bor Surkoš,  hlavná kontrolórka Ing. Milena Jakabová a asistentka primátora
Mgr. Erika Ľavčoková.

KARTA MESTA PLNÁ VÝHOD

Domov dôchodcov a domov sociálnych služieb 
vo Veľkom Krtíši vyhlasuje 

VÝBEROVÉ KONANIE NA OBSADENIE 
PRACOVNÝCH POZÍCIÍ 

VEDÚCICH ZAMESTNANCOV 
SOCIÁLNO−ZDRAVOTNÉHO ÚSEKU 

A PREVÁDZKOVO−TECHNICKÉHO ÚSEKU.
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Ako prvá obec v okrese má už za
sebou tlakové skúšku i dezinfekciu
nového  vodovodu Dolinka. Ako
nám povedal starosta Ing. József
Nagy, ich obec mala výhodu v
tom, že už prakticky bola napojená
na vodovod vo Vinici a odstránené
už boli aj zistené nedostatky. Te−
raz už len čakajú na spustenie
skúšobnej prevádzky. Problémom
však je vysoká hladina spodnej vo−
dy. V čase nášho rozhovoru − v u−
torok 22.6. boli ešte stále spodnou
vodou zaplavené všetky studne i
kanalizačné vpuste v obci. 

Prudká búrka so silným vetrom,
ktorá sa v nedeľu v noci prehnala
aj našim okresom poškodila aj v

Dolinke strechu rodinného domu a
narobila ďalšie škody na majetku
obce i jej obyvateľov. To, že už
takmer pri každom prudkom daždi
z okolitých polí steká do obce orni−
ca a ulice sú zaplavené blatom,
berú už Dolinčania takmer ako sa−
mozrejmý aj keď smutný fakt. Na−
priek škodám a nepriazni vrtošivé−
ho počasie v Dolinke nezabúdajú
na Kálmána Sőtera, učiteľa a pro−
pagátora včelárstva, ktorý tu v 19
st. pôsobil. Na jeho počesť pripra−
vili aj v tomto roku sladký Medový
festival, ktorý bude 10. júla (po−
zvánku naň nájdete na str. 22).      

−red−

Polícia vo Veľkom Krtíši pátra po páchateľovi, ktorý v čase od nedele
(27.6.) dopoludnia do pondelku rána (28.6.) v obci Koláre, na  kostole po−
škodil vonkajšie dvere aj zárubňu na sakristii. Vošiel do kostola, kde vy−
páčil dvierka na oltári. Poškodením vstupných dverí a dvierok na oltári
spôsobil pre Farský úrad rímskokatolíckej cirkvi  Veľká Čalomija  škodu
odhadnutú na 400 eur.  Polícia začala trestné stíhanie vo veci prečinu po−
škodzovania cudzej veci, začo hrozí trest odňatia slobody až na 1 rok. 

Zdroj: KRPZBB

Oslovili sme
preto Máriu
Faltániovú, ho−
vorkyňu KRPZ
BB, ktorá nám

na margo tém prázdniny, deti a
zvýšená nehodovosť povedala: 
− V prvom rade je potrebné ape−
lovať na rodičov, aby si aj s väč−
šími deťmi pohovorili o bezpeč−
nom  prechádzaní  cez cestu, o
bezpečnom bicyklovaní, upozor−
niť ich na to, aké je dôležité na
ceste vidieť a byť videný aj o−
statnými účastníkmi cestnej pre−
mávky, najmä vodičmi. Treba
dieťa poučiť, aby  neprechádzalo

cez cestu na takých  miestach,
kde nemá  dostatočný výhľad
na obidve strany, prípadne tam,
kde by muselo  vychádzať spo−
medzi zaparkovaných vozidiel.

* V lete je podľa štatistík  aj zvýše−
ný počet dopravných nehôd. Pora−
dili by ste vodičom, ako sa majú na
cestách počas letných mesiacov
správať?
− Okrem príjemných chvíľ oddy−

chu počas leta na motoristov ča−
kajú, bohužaľ, aj negatívne
stránky, ktoré toto obdobie so
sebou prináša.  Je to zvýšený
pohyb vozidiel, chodcov a cyk−

listov na  cestách, znižovanie
jazdných rýchlostí, dopravné
zápchy, nervozita a stres. So
všetkými uvedenými skutočnos−
ťami  musíme v letnom období
počítať a pripraviť sa na ne, či už
ako vodiči alebo chodci a cyklis−
ti. Preto v tomto  období sa rad−
šej ponáhľajme pomaly a buďme
k sebe viac ohľaduplní.
Častou príčinou dopravných ne−
hôd v letnom období býva neve−
novanie sa dostatočnej pozor−
nosti  riadeniu vozidla, je to spô−
sobené najmä tým, že vodič po−
čas cesty na dovolenku komuni−
kuje so spolucestujúcimi a zaují−

ma o všetko, len nie o situáciu v
cestnej premávke. V mnohých
prípadoch  nestihne ani reagovať
na situáciu pred jeho vozidlom.
Ďalšou dôležitou okolnosťou,
ktorú si musíme v letných me−
siacoch uvedomiť je, že na mies−
tach ktoré sú nám dobre známe
sa pohybujú i vodiči, ktorí ich
nepoznajú. Takýto vodiči  môžu
zazmätkovať a vytvoriť kolíznu
situáciu z dôvodu sústredenia
sa na hľadanie správneho smeru
jazdy, pričom nevenujú dosta−
točnú  pozornosť dopravnému
značeniu a organizácii dopravy.
Veľmi dôležitá je preto aj samot−
ná príprava pred dlhšou cestou
na miesta ktoré nepoznáme, kto−
rá by mala spočívať najmä v pre−
študovaní a ujasnení si trasy jaz−
dy.  Obzvlášť veľký ruch v tomto
období býva na cestách v blíz−
kosti rekreačných a turistických
oblastí.                           −red−

Začali prázdniny, pozor na deti!

kpt. PhDr. Mária
Faltániová, 

hovorkyňa KRPZ BB

Pred pár dňami dostali žiaci vysvedčenie a začali sa im prázdniny. Zvýšenú pozor−
nosť počas leta je preto potrebné venovať deťom,  ktoré sa tiež zúčastňujú premáv−
ky  ako chodci či cyklisti, alebo pri  hrách v blízkosti ciest, pri ktorých je ich sú−
stredenosť na sledovanie premávky malá a väčšinou si neuvedomujú nebezpečen−
stvo, ktoré im na cestách hrozí.

Bezbožný zlodej kradol v kostole

Školské povinnosti im skončili, tešia sa na slastné dva mesiace oddychu

Brány škôl sa na radosť žiakov zatvorili posledným júnovým dňom a sú tu prázdniny. Spokojne ich určite budú prežívať žiaci zo 4.A.trie−
dy ZŠ na Ul.J.A.Komenského s triednou učiteľkou Mgr. Máriou Mesárošovou. Prečo? Žiaci z tejto triedy totiž na fotografii svorne ukazu−
jú svoje vysvedčenia, ktorých známkový súčet vykazuje najnižší a teda najlepší priemer v rámci celej školy. Blahoželáme!

Stavba vodovodu, ktorý by mal zásobovať najmä južnú časť náš−
ho okresu pitnou vodou pomaly finišuje. V obciach sa dokončieva−
jú posledné práce a pripravujú sa na tlakové skúšky, dezinfekciu i
skúšobnú prevádzku, ktorá by mala odhaliť prípadné nedostatky.
Tie by ešte pred samotným spustením vodovodu do prevádzky, kto−
ré by malo podľa plánu byť v decembri tohto roka, mali odstrániť. 

DOLINKA JE PRVÁ

Zlodej na kolárskom kostole vylomil
dvere na sakristii aj dvierka na oltári
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Vyvrcholením tohto snaženia sú
športové hry, ktoré aj v tomto roku
pod názvom  Športové dopoludnie
pre deti pripravili členky športovej ko−
misie pri MŠ na Poľnej ulici. V sobo−
tu 19.6. sa v priestoroch MŠ na
Hviezdoslavovej stretli reprezentanti
jednotlivých tried MŠ, aby spolu s
priateľmi zo ZŠ s MŠ z D. Strehovej
zápolili o čo najlepšie výsledky v jed−
notlivých disciplínach. Tie pre ne i pre
ich rodičov vyberali členky športovej
komisie tak, aby sa preukázali všetky
ich schopnosti a zručnosti a aby sa
pri nich deti aj zabavili. Ako majú
zdolávať prekážky im názorne pred−
viedla riaditeľka MŠ na Poľnej ul.
Mgr. Lýdia Korbeľová. 

Podujatia otvorila predsedkyňa
športovej komisie Mgr. Ildikó Spryňo−
vá a mladých športovcov povzbudil
úvodným príhovorom aj vedúci odbo−
ru sociálneho, školstva a kultúry
Mestského úradu vo V. Krtíši Mgr.
Ľudovít Filický. 
Po zapálení sviatočného ohňa, škôl−

kari rýchlo zahodili počiatočnú špor−
tovú nervozitu a s chuťou sa pustili do
zdolávania športových  disciplín. Za
povzbudzovania a potlesku prítom−
ných rodičov a divákov podávali vý−
kony, za ktoré by sa nemuseli hanbiť
ani dospelí. Všetky súťažiace deti sa
snažili získať čo najlepšie umiestne−
nie, čo možno najviac loptičiek pre
svoju škôlku do konečného hodnote−
nia. Do zápolenia detí sa zapojili i ro−
dičia, ktorí so svojimi ratolesťami ab−

solvovali prekážkovú dráhu a v záve−
rečnej disciplíne šípkach, museli uká−
zať presnú mušku i pevnú ruku. 
V tomto roku sa najviac darili deťom

z MŠ na Poľnej, ktoré celé športové
zápolenie vyhrali s pomerne veľkým
náskokom. Hlavné však bolo, že deti
spolu s rodičmi ukázali športového
ducha  a preukázali svoje športové
schopnosti. Počas celého dopoludnia
bola na ihrisku dobrá nálada,  k čo−
mu prispeli aj Lišiačik, maskot spon−
zora z Prvej stavebnej sporiteľne, a.s.
aj občerstvenie, ktoré pripravili ku−
chárky a sponzorsky pomohla aj CO−
OP Jednota. Všetky súťažiace deti
získali medailu i pekný darček a ví−
ťazné družstvo si odnieslo putovný
pohár. O ten sa bude súťažiť aj na
budúci rok. Radi by ho získali škôlka−
ri aj z iných predškolských zariadení
a ako si sľúbili, už teraz začínajú s
prípravou na zábavné športové dopo−
ludnie 2011.  

Konečné poradie: 
1. MŠ na Poľnej ul., 39 bodov; 2.
ZŠ s MŠ D. Strehová, 29 b; 3. E−
lokovaná trieda (ET)  na Ul. Červe−
nej armády 28 b, 4. ET na Ul.
Hviezdoslavove, 21 b.;  5. ET na
Ul. Š. Tučeka 18 b. 6. ET na Ul.
SNP 14 b. 

V jednotlivých disciplínach svoje
škôlky reprezentovali : 

l Chôdza na chodúľoch −  Chlapci:
Dávid Juhász,  Š. Tučeka; Martin A−

damove, D. Strehová;
Ondrík Keťko, Poľná; Rastislav Hartl,
SNP; Denis Talpaš, ČA; Janko Bu−
dai, POH;
Dievčatá: Laura Tomišová,   Š. Tu−
čeka; Johanka Fajčíková,  D. Streho−
vá ; Katarína Horváthová, Poľná; Do−
minika Ďuricová, SNP; Bianka Če−
manová, ČA; Zuzana Novotná,
POH.
l Skákanie na fit lopte  Dievčatá: Si−
mona  Šramková, Š. Tučeka, Jessica

Balgová, D. Strehová; Simona  Ku−
beková, Poľná; Petra Korpášová,
SNP, Petra Lakatošová ČA; Frederi−
ka Fratričová, POH

Chlapci : Peter Choboda, Š. Tučeka;
Miroslav Moravčík,  D. Strehová ;
Maroš Balla, Poľná; Anton Backo,
SNP; Jakub Koreň,   ČA; Peter Srník,
POH.

l Slalom na kolobežke  − Chlapci :
Radovan Gallo, Š. Tučeka; Marek
Jančo,  D. Strehová; Leonard Babic,
Poľná; Jakub Krnáč,  SNP; Filip Kal−
már, ČA; Pavel Košík, POH; 

Dievčatá: Ivana Sokolová,  Š. Tuče−
ka; Karolína Seivaldová, D. Strehová;
Klára Dobošová,   Poľná; Diana Med−
vegyová,  SNP; Vladimíra Kňažková,
ČA; Sabína Synaková, POH;

l Rodičia a deti − Chlapci: Jakub Ba−
jo + Ľudmila Bajová,  Š. Tučeka; Ma−
rek Sonček  + Sončeková, D. Stre−
hová; Ondrej Keťko + Mária Keťková,
Poľná; Jaroslav Dudáš+ Jaroslav Du−
dáš,  SNP; Ľubomír Čeman + Ľubo−
mír Čeman, ČA; Patrik Záchenský +
Ján Záchenský, POH; 
Dievčatá: Stela Furáková + Lucia Fu−
ráková, Š. Tučeka; Daniela Rybárska
+ Anna Rybárska D. Strehová; Nina
Foľková + Pavel Foľko, Poľná; Ema
Bariová + Lucia Bariová, SNP; Patrí−
cia Hívešová + Miloš Híveš, ČA; Ni−
koleta Fratričová − Kristína Fratričová,
POH.
Šípky − postupne hádzali všetky deti
z jednotlivých družstiev  a ako pre−
kvapenie aj jeden súťažiaci rodič z
každého družstva.  

−P. GAŠPAROVIČ−

AJ MALÍ ŠPORTOVCI VEDIA PODAŤ VEĽKÉ VÝKONY 
Takmer všetci držíme palce slovenským športovým reprezentantom, ktorí šíria dobré meno krajiny po

celom svete. Takisto asi všetci vieme, že láska k športu, zdravému pohybu začína už v útlom veku. Ne−
zabúdajú na to ani pedagógovia v predškolských zariadeniach mesta a okresu V. Krtíš. Pravidelne po−
čas celého roka s malými škôlkarmi cvičia a pestujú v nich pružnosť, ohybnosť, vytrvalosť, proste lás−
ku k pohybu a športu.

Materské školy sa na otvorenie športového dopoludnia pekne zoradili

Diváci − rodičia s napätím sledovali výkony malých športovcov, 
svojich ratolesti a odmeňovali ich zaslúženým potleskom. 

Deti na
lopte
priam 
lietali 

a kamaráti
ich  

búrlivo 
povzbu−
dzovali 

Lišiak z PSS sa medzi deťmi tešil veľkej popularite
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Azda každá obec v našom okre−
se by mohla mať akýsi nepísaný
prívlastok, ktorý súvisí s podu−
jatím, činnosťou alebo produkt−
mi chrakteristickými práve pre
ňu. Napríklad:  Medová Dolinka,
Priemyslený Malý Krtíš, Vínna
Vinica, Gaštanový Modrý Ka−
meň, Parádny Hrušov, Rallyová
Opava, Jazdecká Závada, Lakti−
šova Sklabiná, Rekreačná
D.Strehová... Obec, ktorej sta−
rostuje bývalý vynikajúci futba−
lista Zoltán Kuzma (v jeho "ko−
pačkových šľapajách" pokraču−
je aj syn Zoltán), by mohla mať
prívlastok Športové Nenince.  Je
to aj preto, že starosta sa snaží
pozitívny vplyv športovania na
zdravie prenášať aj na svojich o−
byvateľov, a preto sa im snaží
vytvárať čo najlepšie podmienky
pre aktívny pohyb. 

Vynovený športový areál v Ne−
ninciach sa 11. júna 2010 zaplnil
mladými i staršími športovcami a
ich fanúšikmi  ako aj žiakmi a pe−
dagógmi miestnej Základnej školy
s materskou školou. Organizátori,
na čele so starostom obce Zoltá−
nom Kuzmom − a za prítomnosti
občanov obce v hojnom počte −
spojili slávnostný akt odovzdáva−
nia nového multifunkčného futbalo−
vého ihriska s umelým trávnikom, s
rozmermi 32 x 16 m s Medziná−
rodným dňom detí. Deti sa mohli
zapojiť do loptových hier. Akcie sa
zúčastnilo viac ako 150 škôlkarov
a detí prvého i druhého stupňa ZŠ
s MŠ.

Obec zabezpečila občerstvenie a
občan Neniniec, Zdenek Tóth za
výdatnej pomoci vedenia TJ, po−
slancov obecného zastupiteľstva a
personálu z  obecného úradu  na−
plnil prázdne žalúdky športovcov

chutným maďarským gulášom.       
Vo svojom slávnostnom príhovo−

re starosta obce Zoltán Kuzma
zdôrazňoval dôležitosť prítomnosti
športu v živote človeka. Prečo
športovať? Pre zdravie, veď dnes
je život detí a mládeže úplne iný
ako v minulosti, keď sa behalo po
lúkach. Teraz deti a mládež sedia
pred televízormi a počítačmi a to
sa markantne prejavuje na ich fy−
zickej zdatnosti. Deti sú viac obéz−
ne, častejšie sa u nich vyskytuje
vysoký krvný tlak a zvýšený cho−
lesterol, a to všetko sú pre deti a
ich rodičov signály, aby začali
športovať. 

Rímsko−katolícku cirkev zastu−
poval na slávnostnom odovzdáva−
ní ihriska Mgr. Peter Dobos, miest−
ny farár Rímsko−katolíckej farnosti
v Neninciach a za Reformovanú
kresťanskú cirkev vystúpil na sláv−
nostnom odovzdávaní ihriska Zsig−
mond Molnár, duchovný z cirkev−
nej obce v Balašských Ďarmotách.
Po krátkej modlitbe požehnali nové
ihrisko obidvaja duchovní.    

Po obede nasledovali krátke −
10 minútové − futbalové zápasy
mužov i žien všetkých vekových
kategórií. "Čerešničkou na torte"
bol zápas čestných členov Telový−
chovnej jednoty Nenince, zaklada−
teľov futbalového oddielu a zápas
žien. Veru nejeden mladý si mohol
zobrať príklad zo zápasu sedemde−
siatnikov, ktorí hrali so zanietením.
Zápas žien bol tiež veľmi bojovný a
napínavý. Účastníci čestného zá−
pasu si zaslúžia osobitnú pozor−
nosť a záujem širšej verejnosti, na−
koľko napriek svojmu veku podali
vynikajúci výkon a ich športový
duch si zaslúži, aby sme ich oso−
bitne spoznali. Členmi čestného

mužstva boli:  Juraj Krnáč (78),
Karol Mitacz (76), František Kálazy
(67), Alexander Tóth (68),  Štefan
Antolík (72) a Ladislav Híveš (57).
Za ich krásny výkon si vyslúžili dl−
hý potlesk obecenstva. Starosta
obce sa im poďakoval za celoži−
votný športový výkon a pripome−
nul, že kým v obci budú takýto fut−
baloví mohykáni,  majú sa z čoho
tešiť. Vedenie TJ ako aj vedenie
obce na záver zápasu odovzdalo
pamiatkové fľaše členom čestného
futbalového mužstva so želaním,
aby svojich seniorov mohli vídať
na našom prekrásnom štadióne
ešte dlhé roky. 
Celkové náklady na výstavbu toh−

to ihriska  boli 9500 eur�. Tieto
multifunkčné ihriská sú ur−
čené predovšetkým pre
mladých ľudí, ale nenin−
ský starosta,  aj ako zá−
stupca futbalu, chce,  aby
to boli hlavne futbalisti,
ktorí budú mať možnosť
po škole kde hrať futbal.
Koncepciou budúcnosti
na úseku športových akti−
vít je vytváranie dobrých
podmienok na šport, a tak
priviesť deti na športovis−
ká, na ktorých by sa cítili
bezpečne a kam by cho−
dili rady a pravidelne.

Športový areál v Ne−
ninciach sa rozrastá do
krásy aj podľa odborníkov
a svojimi parametrami si
zasluhuje obdiv. Stáva sa
ďalším podnetom pýchy
Neninčanov. 

−RR− 

Neninskí futbaloví mohykáni bojovali ako v Afrike

Po krátkej modlitbe a príhovore starostu Z.Kuzmu, požehnali nové ihrisko duchovní:  Mgr. Peter Do−
bos, miestny farár Rímsko−katolíckej farnosti v Neninciach a Zsigmond Molnár, duchovný z cirkevnej
obce v Balašských Ďarmotách za Reformovanú kresťanskú cirkev. 

Starosta Zoltán Kuzma sa zhostil 
aj úlohy futbalového rozhodcu

Proti takémuto šarmantnému ne−
ninskému družstvu by si možno
radi zahrali aj naši reprezentanti.

Na otvorení športového areálu sa zúčastnil aj kŕdeľ detí. 
Nové možnosti na športovanie v ich obci ich určite motivujú k tomu, aby sa venovali viac pohybu ako počítačovej myške a klávesnici.
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Každoročne organizuje Sloven−
ský zväz záhradkárov, republikový
výbor v Bratislave súťaž Mladý zá−
hradkár. Celoslovenskej súťaži
prechádzajú okresné kolá, ktoré sa
konajú vo všetkých okresoch. Pred
záverom tohto školského roka sa
uskutočnilo 23.6. okresné kolo aj
na ZŠ na Nám. A.H.Škultétyho vo
V. Krtíši. Súťaž usporiadal okresný
výbor Slovenského zväzu záhrad−
károv vo V. Krtíši. Zúčastnili sa jej
žiači 7.ročníka ZŠ, ktorých na sú−

ťaž pripravovala vyučujúca Ing. E−
dita Glézlová. Úvodnými slovami
súťaž otvoril predseda OV SZZ vo
V. Krtíši Ing. Milan Boroš. Dievčatá
a chlapcov čakal písomný test a
poznávacia časť.

V teste odpovedali na otázky, na
čo slúži mikroskop, kto to bol Ivan
Vladimírovič Mičurin a iné. Potom
nasledovala poznávacia časť, v
ktorej museli rozpoznať výpestky z
rôznych druhov ovocia a zeleniny,

ktoré mladým záhradkárom ukazo−
val zástupca OV SZZ vo V. Krtíši
Jozef Balog. V súťaži najlepšie ob−
stála 13−ročná Dominika Meňušo−
vá zo 7.A.triedy, ktorá sa umiestni−
la na 1.mieste a za svoje vedo−
mosti získala diplom a vecnú cenu.
Druhé miesto bolo udelené Vladi−
míre Pretzovej a na 3.mieste skon−
čila Diana Krasnicová, obidve žiač−
ky zo 7.A.triedy, ktoré získali pek−
né vecné ceny. Ako povedal Ing.

M.Boroš, tieto žiačky postúpili do
celoslovenského kola, ktoré sa u−
skutoční v septembri v Piešťanoch.
Držíme im palce a o ich ďalších ú−
spechoch vás budeme informovať. 

− Text a foto:  EDIT −  

Mladí záhradkári majú k prírode blízko

Okresné kolo súťaže Mladý zá−
hradkár otvoril predseda OV
SZZ vo V. Krtíši Ing. Milan Bo−
roš. Žiakov prišla podporiť vy−
učujúca Ing. Edita Glézlová.

Deti mali pred začiatkom písomného testu aj malú trému.

Odpovede žiaka Michala Pauča
(vpravo) si zaznamenával skú−
sený záhradkár a ovocinár Jo−
zef Balog. 

Koniec školského roka priniesol
trošku viacej času na zábavu i
spoznávanie nepoznaného. Pred−
písané učivo sa prebralo, nebolo
sa už čo učiť, nebolo treba ani pí−
sať domáce úlohy. Známky boli za−
okrúhlelné a preto ostal čas na vý−
lety a zábavu. Jeden takýto letný
deň ku koncu roka sme sa s prvá−
čikmi zo ZŠ s MŠ v Bušinciach vy−
brali do múzea v dedinke, kde síd−
li naša škola. Sprievodcu nám ro−
bila pani Molnárová, ktorá poroz−
právala zaujímavosti, ktoré ukrýva
malý domček učupený v rade, len
tak medzi ostatnými domami v de−
dine. 
Akoby čarovným kľúčikom sa na

ňom otvorili ,,rozprávkové dvere"
a my sme vošli do čias dávno mi−
nulých. Aj ja som si zaspomínala,
že takto to veru akosi vyzeralo u

mojich starých rodičov. V minimú−
zeu som videla množstvo vecí a
predmetov, ktoré mi pripomenuli
moje detstvo. Behanie po pova−
lách, kutranie v skriniach a komo−
rách,  či náhodou nenájdeme nie−

čo, čo by sa nám bolo zišlo na hru
a zábavu. Oprášila som si staré
spomienky a spomenula  i na sta−
rých rodičov. Všade naokolo bolo
plno predmetov,  s ktorými som sa
stretla ako dieťa, držala ich v ru−

kách a teraz sú už minulosťou. Na−
hradili ich nové a moderné pred−
mety,  o ktorých sa nám vtedy ani
nesnívalo. Deti zaujato sledovali a
počúvali, ktorý predmet sa na čo
sa používal. Ja som len s úsme−
vom na tvári prikyvovala a listova−
la v spomienkach. 
Zrazu však "zazvonil zvonec" a
staré dvere sa s vŕzganím zatvorili
a my sme znova vstúpili do reality
dnešného moderného sveta. Sve−
ta, kde drevené bábiky nahradili
Bárbiny a Kenovia, kde posteľ vy−
stlaná slamou je už v zabudnutí, a−
lebo spíme na ortopedických mat−
racoch a staré drevené skrine už
nevŕzgajú ale ani neukrývajú to, čo
sme v nich voľakedy nachádzali
my. Deti plné nadšenia sa  vracali
do školy a ešte dlho sa pýtali a
rozprávali o tom, čo všetko videli,
čo sa im páčilo, a čo by si rady zo−
brali domov. Minulosť je však mi−
nulosťou a nech poznaním dýcha
na naše deti naďalej. 

−Mgr. E. SVITKOVÁ −

Bušinskí prváčikovia na návšteve v dedinskom múzeu

Na povalách a vo vŕzgajúcich skriniach sú ukryté tajomstvá detstva

Návšteva múzea bola pre bušinské
deti reálnym dejepisom i predstavou,
ako asi žili ich prastarí rodičia
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Moderné spracovanie rozprávky o Červenej čiapočke zahrali 24.6. päťde−
siatim škôlkarom z materských škôl vo V. Krtíši žiaci z 5.A. a 6.A.triedy zo ZŠ
na Ul. Poľnej vo V. Krtíši. Ako nám povedali žiačky − možno budúce herečky
−  Martina Turoňová  a Alexandra Černíková, toto bolo ich štvrté divadelné vy−
stúpenie. Divadlo začali nacvičovať v marci tohto roku pod vedením učiteliek
Mgr. Márie Pavlovkinovej a Mgr. Zlaty Beclerovej a predstavili sa aj deťom MŠ
a ZŠ v Pôtri. Od budúceho školského roka chcú založiť divadelný krúžok a bu−
dú nacvičovať nové divadelné predstavenia.               − Text a foto: EDIT − 

Školáci zahrali škôlkarom divadlo 

Obecný úrad v Hornej Strehovej v spolupráci s OZ Dobošová v H.Strehovej a Evanjelickým cirkevným zborom a.v. v H.Strehovej, pripravil
pre deti v  prvú júnovú nedeľu oslavu ich sviatku. Bol to už 8. ročník  športových  hier pri príležitosti MDD, ktorý sme ale tento rok pre ne−
stále počasie premiestnili z ihriska do kultúrneho domu Oslavy MDD začali detskými službami božími v evanjelickom kostole v H.Streho−
vej. O 13.00 hod. otvorila starostka obce Jana Kukučková popoludnie súťaže a zábavy. Deti sa s chuťou a úspešne  zapájali do športových
súťaži  a hier,  a svoje detské postrehy nakreslili na asfalt. Každé dieťa si na pamiatku na tento deň odnieslo vecný darček a sladkosti. Naj−
úspešnejším, ktorí obsadili prvé  tri miesta  v jednotlivých súťažiach, odovzdala starostka obce Jana Kukučková diplomy. Záver pekného
slnečného popoludnia patril rozžiareným očkám naších  detí, diskotéke a opekaniu chutných špekačiek.   

Ani počasie nepokazilo hornostrehovským deťom radosť 

Pomôžte aj vy hravou prevenciou znižovať riziko detských úrazov  na cestách 

Deň plný športových hier v H.Strehovej začal síce vonku, počasie však zaúradovalo a program sa
presťahoval do kultúrneho domu. Deťom to však absolútne neprekážalo. Hlavne, že bola zábava.

Deti si najlepšie zapamätajú
to, čo sa naučili pri hre 

Prázdniny sú nielen časom, hier ale aj mnohých nebezpečných nástrah
pre deti − počnúc vlastným domovom, kúpaliskami, horami, rybníkmi ale
hlavne čoraz nebezpečnejšími cestami, na ktorých sú deti tou najbezbra−
nejšou a  najzraniteľnejšou súčasťou premávky. Podľa policajných šta−
tistík počas uplynulého roka vyhaslo na slovenských cestách najviac det−
ských životov práve počas leta.

Obrovským rodinným tragédiam
sa dá predísť nielen pozornosťou
vodičov, rodičov či starých rodi−
čov detí, ale hlavne cieľavedomou
dopravnou výchovou detí, ku kto−
rej prispieva aj Ing.Vladimír Ga−
búľ s prenosným dopravným i−
hriskom, ktoré si nielen organizá−
tori rôznych kultúrno−spoločen−
ských či športových podujatí mô−
žu objednať na čísle telefóne
0903 557 336, ale môžete ním
spestriť aj bežný prázdninový deň
pre zmysluplné využitie detí rôz−
nych vekových kategórií.  −RR−
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Starostka Hornej Strehovej Jana
Kukučková, dnes pri finiši prác na
projekte takto spomína na jeho za−
čiatky: 
"Možnosť  čerpať  finančné pro−
striedky  z eurofondov  sme  pri−
vítali a preto obecné zastupiteľ−
stvo rozhodlo  o použití  týchto
prostriedkov  na    rekonštruk−
ciu  celej  budovy  kultúrneho
domu a obecného úradu.   Žia−
dosť o nenávratný  finančný  prí−
spevok z Programu rozvoja  vi−
dieka  SR 2007−2013,  bola  vy−
pracovaná v spolupráci s RRA

pre rozvoj Stredného Poiplia vo
Veľkom  Krtíši  a v marci 2009
bola podaná  na  Poľnohospo−
dársku platobnú agentúru, pra−
covisko vo Zvolene. V decembri
2009 Obec podpísala zmluvu o
poskytnutí finančných pro−
striedkov a mohli sme začať s
rekonštrukciou.  

V týchto  dňoch   boli  ukonče−
né práce podľa projektovej  do−
kumentácie, ktorú vypracoval
Ing.Vladimír Varga a ešte nasle−
duje  etapa vypracovania žia−

dosti o úhradu  oprávnených
výdavkov z PPA.  Žiadosť a cel−
kové vyúčtovanie akcie pripraví
RRA Poiplie vo Veľkom  Krtíši.  

Vrásky na čele nám však
spôsobuje súčasná  finančná
situácia  v samospráve, keď  v
tomto zložitom období Obec bo−
la prinútená  čerpať úver na
prefinancovanie vykonaných
prác, na  preklenutie  času  kým
PPA  neposkytne  financie. Spo−
lufinancovanie Obce je  ďalším
boľavým  miestom  malých  ob−
cí. Kým  veľké  obce a mestá
spolufinancujú  akcie z EÚ  len
piatimi percentami, my  máme
zatiaľ  len  prísľub  na  dofinan−
covanie 14 %  zo štátneho roz−
počtu, a zatiaľ je celá  DPH,   t.j.
19%  z celého  nenavratného
príspevku, neoprávneným  vý−

davkom a tak zostáva DPH  na
pleciach  malých obcí. Preto
sme boli  postavení  pred  dile−
mu, či využiť pomoc z EÚ  a za−
dlžiť sa,  alebo  nezadlžiť  obec−
ný rozpočet  úverom  a nevyužiť
finančné  prostriedky   EÚ?
Brali sme do úvahy aj skutoč−
nosť, že tento operačný  prog−
ram,  bola jediná  možnosť, o−
krem  prostriedkov  Europského
sociálneho  fondu,  ako sa  mô−
žu malé obce dostať k finan−
čným  prostriedkom  z EÚ.  

Verím,  že  rozhodnutie Obecné−
ho zastupiteľstva v Hornej  Stre−
hovej  bolo  správne, pretože
výsledkom nášho snaženia  je
vynovená  a zateplená  budova
kultúrneho  domu  i obecného
úradu,  ktorá  je  dôstojnou  do−
minantou  obce Horná  Streho−
vá. Tiež veríme a máme radosť z
toho, že bude slúžiť občanom
Hornej Strehovej  k ich  spokoj−
nosti  ďalších  aspoň päťdesiat
rokov, " dodáva na záver starost−
ka Jana Kukučková.          −red− 

Európsky po¾nohospodársky fond pre rozvoj vidieka: Európa investuje do vidieckych oblastí

Horná Strehová vďaka získaným
financiám z Programu rozvoja 

vidieka  SR 2007−2013 

ZREKONŠTRUOVALA OBECNÝ 
ÚRAD A KULTÚRNY DOM

P A N I  S T A R O S T K Y ,  P Á N I  S T A R O S T O V I A  !  P A N I  S T A R O S T K Y ,  P Á N I  S T A R O S T O V I A  !  
O PÁR DNÍ VYPUKNE LETO A VY UŽ URČITE CHYSTÁTE PRE SVOJICH OBYVATEĽOV  ALE AJ OSTATNÝCH NÁVŠTEVNÍKOV 

VAŠEJ OBCE  ZAUJÍMAVÉ PODUJATIA. DAJTE NÁM O NICH VEDIEŤ ! 
SAMOZREJME DAJTE NÁM A NAŠIM ČITATEĽOM VEDIEŤ AJ O TOM, ČO STE VO SVOJEJ OBCI ZA OSTATNÉ OBDOBIE VYBUDOVALI,

ZREKONŠTRUOVALI, SKRÁŠLILI, SKRÁTKA, ČÍM STE SPRÍJEMNILI ŽIVOT VAŠIM OBYVATEĽOM.
t.č. 047/48 31 555, 48 303 42, 48 31 333, alebo  noviny.pokrok@stonline.sk, r.hornacekova@pobox.sk 

alebo na mobil: 0902 302 102 , 0918 59 65 65 − R.Hornáčeková.  

Budova kultúrneho domu a nadstavba obecného úradu v tejto obci bola  dokončená okolo roku  1964.
Roky, ktoré slúžila občanom Hornej  Strehovej sa už podpísali na jej zovňajšku a rekonštrukcia sa do−
slova pýtala. Potrebné bolo riešiť zateplenie stropu sály kultúrneho domu, ktorá sa v zime nedala vy−
užívať pre kultúrno−spoločenské akcie. Obci sa podarilo z vlastných prostriedkov začať s postupnou  re−
konštrukciou už v predchádzajúcich  rokoch, keď boli postupne z vlastných  našetrených prostriedkov
vymenené všetky staré okná a vchodové dvere za nové plastové. 

Základné údaje o projekte : 
l Názov projektu: Rekonštrukcia kultúrneho domu a obecného úradu
Horná Strehová z Programu rozvoja vidieka operačný program 3.4.1. , kód
projektu : 341ZV0900830.
l Poskytovateľ podpory: Pôdohospodárska platobná agentúra, Bratislava
l Konečný prijímateľ: Obec Horná Strehová
l Projekt je realizovaný v rámci Programu rozvoja vidieka SR 2007−2013,
Opatrenie č. 3.4.1. Základné služby pre vidiecke obyvateľstvo podporený
z EPFRV
l Výška podpory: 53.942,87 EUR
l Začiatok realizácie projektu: 02/2010, 

koniec realizácie stavebných prác: 06/2010

KRÁTKY POPIS AKTIVÍT:  
Projekt rieši rekonštrukciu a modernizáciu budovy  kultúrneho domu a o−
becného  úradu  v Hornej  Strehovej  zameraný  na odstránenie havarij−
ného stavu strešnej krytiny na kultúrnom  dome, zateplenie  obvodového
plášťa  celej  budovy   s novou povrchovou  úpravou  omietky, zateplenie
stropu  v sále  kultúrneho domu s konečnou  sádrokartonovou  úpravou a
výmenu odtokových  žľabov  a  bleskozvodov. 

PRED 
REKONŠTRUKCIOU

PO 
REKONŠTRUKCII



10/ 6. júl 2010

Medzi týmito darcami boli prvodarco−
via, študenti ako aj pravidelní darco−
via a mnohonásobní darcovia, a aj tí,
ktorí zo zdravotných dôvodov krv ne−
mohli darovať. 

Sú to darcovia: z Veľkého Krtíša −
Zdenka Kamenská, Anna Andoková,
Anna Marková, Bc. Andrea Oroszlá−
nyová, Andrea Dohnáleková, Ing.
Martina Stredánska, Renáta Marcine−
ková, Magdaléna Šalamonová, Mária
Roháčová, Ing. Ivan Vaňo, Peter
Frank, Jaroslav Chromý, Ladislav
Gazdík, Veronika Gubányiová, Milan
Modrovič, Bc. Miroslava Kopčiaková,
Erik Klátik, Pavel Cesnak, Štefan Ho−
dási, Jakub Fekete, Monika Keleme−
nová. Ingrid Nemčoková, Mária Olá−
hová, Tibor Koronczi, Mária Krame−
cová, Michal Bartoš, Juraj Kamas,
Radovan Ružinský, Ľubomír Chlpoš,
Alena Bukovová, Oľga Žilková, Marti−
na Maliterná, Zsolt Krasnica, Denisa
Černáková, Marek Čirí, Marta Vladá−
rová, Katarína Polgárová, Viera Illé−
šová, Ing. Ivan Šinka, Juraj Bende,
Soňa Bendíková. Darcovia z Malého
Krtíša − Štefan Kliment, Ľubomír Bal−
ko, Jozef Rotarides, Sklabiná − Alžbe−
ta Suchánska, Lucia Bartóko−

vá, Štefan Paučo, Marián Šarický.Že−
lovce − Alžbeta Godová, Mgr. Mária
Rechová, Ervín Talpaš, Ján Lupták,
Kristína Valentová, Marián Škultéty,
Záhorce − Marián Skokňa Opatovská
Nová Ves − Zoltán Oroszlány, Valéria
Péterová, Gabriel Kövešdi, Dolinka −
Vojtech Bolgár, Veľká Ves
nad Ipľom − Robert Fodor,
Obeckov − Michal Masla−
ňák, Janka Bohovicová, Pe−
ter Kurčík, Dolné Plachtince
− Miroslav Ďuriš, Peter Ko−
zár, Stredné Plachtince −
Adrián Hauk, Horné Plach−
tince − Pavel Ondrejkov, Prí−
belce − Ing. Katarína Tuče−
ková, Čebovce − Eva Mol−
nárová, Kosihovce − Tibor
György, Martina Pástorová,
Vinica − Kristína Lászlóová,
Opava − Vladimír Šimkovic,
Brusník − Jozef Mesiarik,
Modrý Kameň − Marián
Püšpöky, Martin Tomášik,
Pôtor − Miloš Malý, Dolná
Strehová − Lukáš Vajo, Má−
ria Rakitková, Malé Straciny
− Bc. Pavel Snopko.

Úprimným poďakovaním vzdávame
úctu tým, ktorí darujú nielen svoj čas,
ale aj kus zo seba pre tých, ktorí ich
krv potrebujú. Je však na zamyslenie,
že za svoj šľachetný postoj môžu ča−
kať len poďakovanie. 
JAROSLAVA UBRANKOVIČOVÁ, 

predsedníčka Miestneho spolku 
Slovenského červeného kríža V.Krtíš  

Poďakovanie 
za šľachetný čin 

Chceme vysloviť veľké poďakova−
nie všetkým dobrovoľným darcom,
ktorí prišli darovať svoju krv náš−
mu milovanému príbuznému Ladi−
slavovi Kováčovi z Vinice. Veríme,
že ich krv pri plánovanej operácii
nášho drahého  príbuzného mu
pomôže, za čo ešte raz všetkým
darcom zo srdca ďakujeme. 

RODINA KOVÁČOVÁ

Pre týchto mladých ľudí, žiakov Združenej strednej školy 
vo V.Krtíši, bol ostatný odber ich darcovskou premiérou

Mnohonásobný darca 
Zoltán Oroszlány

Darovať krv sa rozhodla aj Janka 
Bohovicová (vľavo) i Mária Kramecová

Pre dcérku Erika Klátika bude
jej otec určite vzorom

Podporiť dobrú myšlienku prišli aj členovia Hasičského 
a záchranného zboru vo V.Krtíši, zľava: Marian Pűšpőky, 

Ing.Martina Stredánska, Soňa Bendíková a Michal Maslaňák

Susedmi na odberových kreslách sa nachvíľu stali Ing. Ivan Vaňo
(vpravo) a Róbert Fodor

Tím z banskobystrickej transfúznej stanice si 
pochvaľoval hojnú účasť darcov krvi vo V.Krtíši

Darcovia krvi z okresu Veľký Krtíš 

OPÄŤ VYKONALI ŠĽACHETNÝ ČIN 
Štrnásty jún patrí všetkým darcom krvi na svete a symbolicky len štyri
dni pred ním sa zaktivizovali aj darcovia krvi z nášho okresu. Až  80
dobrovoľných darcov prišlo 10.6.2010 darovať svoju krv pre Ladislava
Kováča z Vinice, ktorý ju potrebuje pri pripravovanej náročnej
operácii. 


